
حضور در فینال D المپیک بهترین اتفاق است

 از دل کمیت ها
ون می آیند کیفیت ها بیر

    افشین فرزام   سرمربی تیم ملی رویینگ 

اواخر اســفندماه انتخابی را برای تعیین قایقران نهایی برای حضور در گزینشــی المپیک در تک 
نفــره مــردان برگــزار کردیم کــه بهمن نصیری توانســت انتخاب شــود. در تک نفره زنان هم کســی 
حاضــر بــه رقابت با نازنین ملایی نشــد و در نتیجــه در تک نفره مردان و زنــان، نصیری و ملایی در 

رقابت های گزینشی المپیک که اردیبهشت ماه برگزار شد،  شرکت کردند. 
در مورد این دو ماده کارمان برای کســب هر دو ســهمیه ســخت بود. لازمه کســب ســهمیه رفتن 
روی ســکو بود اما اینطور نبود که هر ورزشــکاری که روی سکو برود، 100 درصد سهمیه می گیرد. اگر 
ورزشــکاران ما طلا می گرفتند، دو ســهمیه داشــتیم اما وقتی مدال شــان نقره شد، باید بین این دو 
یکی را انتخاب می کردیم که در نهایت با تصمیم بهمن نصیری، نازنین ملایی مسافر توکیو شد. 

مســئله ای که در مســیر کســب ســهمیه المپیک با آن مواجه شــدیم، این بود که به خاطر شیوع 
کرونا و برگزار نشدن رقابت ها، هیچ آنالیزی روی رقبا نداشتیم و این موضوع کار را برایمان سخت 

کرد.
ما یک بار تیم را تا مرز آمادگی برای حضور در رقابت های گزینشــی آماده کردیم اما در فاصله 
یــک مــاه مانــده به مســابقه؛ به خاطــر کرونــا رقابت هــا لغو شــد و دوباره بایــد به مدت یک ســال 
ورزشکاران را در همین سطح حفظ می کردیم. نگه داشتن ورزشکاران در این شرایط بسیار سخت 
بود به خصوص با توجه به تاثیر روانی این اتفاق ها. با هر زحمتی بود، توانســته ایم شــرایط خوبی 

در تیم به وجود بیاوریم و امیدوارم که نتیجه بگیریم. 
در چنــد مــاه اخیــر تمرینــات منظمــی انجام دادیــم اما چون از نظر پیســت، پیســتی کــه اندازه 
استاندارد داشته باشد، نداریم؛ نگران بودیم تا اینکه صبح جمعه ) 25 تیرماه( آخرین تست گیری 
را انجــام دادیــم. خــدا را شــکر نتیجه ای که نازنیــن ثبت کرد؛ خیلــی خوب بود و ما نســبت به قبل 
امیدوارتر شــدیم. با توجه به برنامه ریزی که شــده، فرصت داریم که چهار روز در توکیو در پیســت 
اســتاندارد مســابقه بدهیم که این شــرایط خوبی را برای نماینده رویننگ ایران درالمپیک توکیو به 

وجود می آورد.
البتــه در قضــاوت مــان برای اینکــه بگوییم در جریان بــازی های المپیک چه نتیجــه ای برای ما 
قابــل قبول اســت، باید بــه یک نکته توجه کنیم. رویینگ در دنیا بیش از 100 ســال قدمت دارد و در 
آسیا 70 سال. اما ما 15 سال است که شروع کرده ایم و با این وجود در آسیا حرف های زیادی برای 
گفتن داریم و در برخی مواد اول هســتیم. پس ســطح انتظارمان را متناســب با این شــرایط تعیین 
کنیم.  در المپیک در بهترین شــرایط به فینال D می رســیم که اگر اینطور شــود، یعنی فوق العاده 
کار کرده ایم. بعد برای المپیک بعد هدف مان باید رسیدن به فینال C باشد و در نهایت با محقق 
شدن این اهداف برای المپیک 2028، بچه های ما باید آنقدر رشد کرده باشند که جزو 10 نفر نهایی 
المپیک باشند. البته لازمه همه اینها، برنامه ریزی، تمرین مستمر، حضور در رقابت های مختلف 
و اســتفاده از همــه توان قایقرانی اســت. باید به این نکته توجه کنیم کــه از دل کمیت ها، کیفیت ها 

بیرون می آیند. 
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هدفم حضور در فینال A است

علی آقامیرزایی: چهار 
ثانیه با طلا فاصله دارم!

نخســتین ســهمیه ی قایقرانی برای حضور در المپیک توکیــو را علی آقامیرزایی 
کسب کرد. قایقران آب های آرام ایران و کایاک سواری که در میانه ی اردیبهشت ماه 
و در رقابت هــای انتخابــی قاره کهن، در مرحله ی فینال با زمان 3 دقیقه و 36 ثانیه 

در رده ی اول  قرار گرفت و به سهمیه ی المپیک رسید. 
او یکــی از دو نماینــده ی قایقرانی ایران در توکیو اســت و خیلی امیدوار اســت که 
برای اولین بار بتواند به عنوان یک ایرانی به جمع هشت نفر برتر رسیده و در فینال 

المپیک پارو بزند. 

هفت ماه تمرین خارج از اردو
قــرار بــود فروردیــن 99 راهــی رقابت هــای کســب ســهمیه ی قاره آســیا شــویم. 
رقابت هایــی کــه ماننــد خیلی از مســابقه های دیگــر به خاطر همه گیری گســترده  ی 
کرونا لغو شــد. لغو شدن مسابقات و اردوها مســاوی بود با رفتن ما به خانه. رفتنی 
که بیش از هفت ماه طول کشید. هدف من اما المپیک بود و می دانستم که بالاخره 
یــک روز باید راهی مســابقه ی انتخابی شــوم. پــس تمرین را رها نکــردم و در انزلی 
-شــهری که در آن زندگی می کنم- تمریناتم را از ســر گرفتم. از همان فروردینی که 
قرار بود راهی رقابت های کســب ســهمیه شــویم، چیزی حدود هفــت ماه در انزلی 

تمرین کردم. البته زیر نظر مربیان تیم ملی و با برنامه هایی که از آنها می گرفتم. 

پنج ماه تمرین برای کسب سهمیه
آبان ماه بود که با اعلام فدراســیون و بهتر شــدن شــرایط، وارد اردوهای متمرکز 
شــدیم تا با اعلام کنفدراســیون آســیا راهی رقابت های کسب ســهمیه شویم. بیش 
از پنــج مــاه به طور کامل و متمرکــز در اردوهای تیم ملی بودم تا اردیبهشــت که به 
مسابقات انتخابی اعزام شدیم که خدا را شکر در آن رقابت ها به فینال رسیدم و با 
کسب مقام اول در بین هشت نفر برتر، اولین سهمیه را برای قایقرانی کسب کردم.

با طلا چهار ثانیه فاصله دارم!
در قایقرانــی به عنــوان یــک رشــته ی رکــوردی کــه در فضــای بــاز و در آب انجام 
می شــود، شــرایط آب و هوایی خیلی در رکوردها تاثیر دارد. بااین حال با رکوردهایی 
که زدم و بهترین زمان هایم، چیزی حدود چهار ثانیه با مدال طلای المپیک فاصله 
دارم. چهــار ثانیــه ای کــه البته بــرای کم کردن هر یــک دهم و حتــی یک صدمش، 

تمرینات طاقت فرسایی باید انجام شود و کار دشواری است. 

هدف اصلی ام فینال توکیو است
هدف اصلی ام برای توکیو این اســت که حداقــل رکوردهایم را چیزی حدود یک 
ثانیه بهتر کنم تا بتوانم به فینال A و جمع هشــت قایقران برتر این بازی ها برســم. 
هدف بزرگ و دشواری که همه ی تلاشم را کرده ام و امیدوارم شرایط در روز مسابقه 
هــم بــاب میلم پیــش برود. ما در گذشــته حتی فینال B هم نداشــتیم و این نشــان 
می دهد که با توجه به ســطح قایقرانی ایران و تفاوت آن با ســطح اول دنیا، رسیدن 

به فینال A تا چه اندازه کار دشواری است. 

لغو اردوهای برون مرزی
شــاید خیلی هــا معتقد بودند بــا توجه به نزدیکی هوای انزلی بــا توکیو، به خاطر 
شــرجی بــودن آن، بهتر بــود در همان انزلی تمریــن کنم، اما در ماه هــا و هفته های 
اخیرِ منتهی به مســابقات، باید در پیســت تمرین کنیم و برای همین مجبور شدیم 
اردوی متمرکزی در تهران داشته باشیم. گرچه قرار بر این بود قبل از المپیک چند 
اردوی تدارکاتی داشــته باشــیم و حتی با کشــورهایی نظیر چین، مجارستان و حتی 
آذربایجــان هــم مذاکراتــی انجام شــد، اما درنهایــت هیچ کدام بــه مرحله ی عمل 

نرسید. 


